

# MØDE I FLS

Dato og sted: 07.02.2023 kl. 18.30-20.00

Til stede: Mathias, Amanda, Daniel, Cecilie

Afbud: Anja, Annika

## Dagsorden

	Punkt	Noter	Beslutning
1.	Valg af ordstyrer og referent		Referent: Amanda Ordstyrer: Mathias
2.	Godkendelse af referat fra sidste møde		
3.	Ferielejr som National Afdeling: medlemmer	Få LL til at få deres frivillige med	På marts mødet skal vi have en status på hvordan det går med at få folk til at melde sig til.  Esben SEK laver skriv til FB, Mathias lægger det op.
4.	Forretningsorden	<a href="#">Forretningsorden.docx</a> Alle læser inden mødet. Spørgsmål, tilføjelser?	Rettelser er godkendte og det sendes ud.
5.	Martsmøde	Program, fokusområder, tilmelding, opgaver	Vi kan godt bruge "suppleanter" til FLS. De kan officielt vælges ind til september.  Mathias sender program ud snart.  SEK har et punkt på programmet til deres punkter.  Program: <a href="https://rodekors.sharepoint.com/x/s/URK-FLA/EQsEKQPNottKqgDOX_y4VOUBNDSXjOVIUu5hYNIWK4Dn1g?e=uH9T7m">https://rodekors.sharepoint.com/x/s/URK-FLA/EQsEKQPNottKqgDOX_y4VOUBNDSXjOVIUu5hYNIWK4Dn1g?e=uH9T7m</a>
6.	Budget for ferielejr 2023	<a href="#">Budget 2023.xlsx</a> Alle læser inden mødet. Spørgsmål, tilføjelser? (send til Anja)	Det er godkendt - præsenteres af Anja på marts mødet.

7.	Beredskabsplan (arb.gr.)		På programmet for marts mødet
8.	Snøfnuggen godkendt til ny-lejr tilskud	Skal godkendes endeligt af LS (Mathias sender til LS)	Mathias ringer til LS og tager en snak om det.
9.	Nyt medlem		Amanda tager fat i Maria, der tidligere har udtrykt interesse.
10.	Online sparringsmøder? Fx fundraising		Vi vil gerne snart have dette til at ske – mega fed ide!
11.	Nedsættelse af konflikthåndterings-arbejdsgruppe (Anja)		Anja tager punktet under SEK punktet på marts mødet.
12	Evt. · - Ungdomslejr		SEK søger funding til ny ungdomslejr.
13	Næste møde: Tid og sted ·		7. marts, kl. 18.30-20.00.